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Kohal: 

Biby Lilander – põhikooli lastevanemate esindaja 

Katri Liiv – põhikooli lastevanemate esindaja 

Marianne Luur – põhikooli lastevanemate esindaja 

Kristi Sild – gümnaasiumiastme lastevanemate esindaja 

Marko Leppik – vilistlaskogu esindaja 

Mariliina Maltsar – õpilasesinduse esindaja  

Tavo Kekki - põhikooli õpetajate esindaja 

Marianne Kink – gümnaasiumiastme õpetajate esindaja 

 

Külalised: 

Maria Tiro – JG direktor 

 

Puudusid: 

Agu Laius – Rae Vallavolikogu esindaja 

Jaanus Kikas – gümnaasiumiastme lastevanemate esindaja 

 

Aeg: 18.00 - 19.15  

 

Päevakava: 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine 

2. Eelmise koosoleku otsuste ülevaatamine 

3. Arvamuse andmine dokumendi projektile JG eelarve 2020 

(direktor M. Tiro) 

4. Muud kohapeal algatatud küsimused 

 

 

1. Hoolekogu esimehe, aseesimehe ja protokollija valimine. 

Valiti uued hoolekogu funktsionäärid hoolekogu esimehe, 

aseesimehe ja protokollija kohale. Esimehe kandidatuuriks seati 

Marianne Luur ning hoolekogu hääletas  ühemeelselt tema poolt. 

Aseesimehe kohale esitati kandidaadina Kristi Sild ning hääletati 

ühepoolselt tema poolt. Otsustati ühemeelselt, et protokollija 

valitakse iga koosoleku alguses ning see on liikuv amet.  

 

2. Eelmise koosoleku otsuste üle vaatamine 

Vaadati üle eelmise koosoleku otsused. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

3. Arvamuse andmine dokumendi projektile JG eelarve 2020 

(direktor M. Tiro) 

Maria Tiro selgitas eelarve koostamisest ning vaadati jooksvad 

küsimused seose eelarve koostamisest.  

Hoolekogu arvamus: hoolekogu kiidab heaks JG eelarve.  

4. Muud kohapeal algatatud küsimused 

Tõstatati teema kas koolivorm peaks olema kohustuslik?  

Õpilasesindus lubas teemat arutada koosolekul, et milline ja 

kuidas võiks see õpilastele sobida. Näiteks kas vähemalt üks ese 

riietusest oleks kooli sümboolikaga. 

 

Lapsevanematelt küsimus kas koolitoiduga ollakse rahul? 

Jah, õpilastele endiselt meeldib ja neilt on  ainult positiivne 

tagasiside.  

 

Õpilasesinduse esindaja rääkis, et viimane laager mis toimus oli 

Kuperjanovis ja meeldis väga.   

 

 

 

 

Hoolekogu esimees: Marianne Luur /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

Protokollija: Marko Leppik /allkirjastatud digitaalselt/ 

 

 


